



食品安全管理体系认证证书

证书编号：115FSMS2200137

兹证明

日照伟焯塑料包装有限公司

地址：山东省日照市经济开发区海口路与无锡路交汇处海口路 60 号

邮编：276800

下述认证范围符合 ISO 22000：2018 《食品安全管理体系—食品链中各类组织的要求》

认证范围：位于山东省日照市经济开发区海口路与无锡路交汇处海口路 60 号，日照伟焯塑料包装有限公司资质范围内的食品包装复合膜、袋及食品接触用托盘生产的食品安全管理活动

发证日期：2022 年 05 月 12 日

有效期至：2025 年 05 月 12 日

初次发证日期：2022 年 05 月 12 日



本证书的有效性依据本公司的定期监督审核获得保持，否则证书无效

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 www.cnca.gov.cn 查询

总经理：



北京五洲恒通认证有限公司

北京市丰台区角门18号枫竹苑二区1号楼3层303室

（邮编：100068）

网址：www.bjchtc.com



CERTIFICATE OF FOOD SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

Certificate No.: 115FSMS2200137

This is to certify that

Rizhao Weiye Plastic Packaging Co., Ltd.

Address: No. 60 Haikou Road, the Intersection of Haikou Road and Wuxi Road, Rizhao City Economic Development Zone, Shandong Province Post Code: 276800

Under Certificate Scope according to ISO22000:2018 Food Safety Management System—Requirements for any Organization in the Food Chain

Certificate Scope: The Food safety management activities of production of food packaging composite films, bags and food contact trays within the scope of qualification by Rizhao Weiye Plastic Packaging Co., Ltd. workshop, located in No. 60 Haikou Road, the Intersection of Haikou Road and Wuxi Road, Rizhao City Economic Development Zone, Shandong Province.

Issue Date:2022-05-12

Expiry Date: 2025-05-12

First Issue Date:2022-05-12



The validity of this certificate will be attained and sustained according to regular supervision and verification

Information of this certificate can be inquired on the official website of CNCA: www.cnca.gov.cn

G.M:



Beijing Continental Hengtong Certification Co., Ltd

Room 303, Floor 3, Building 1, Fengzhuyuan, No.18 of Jiaomen, Fengtai District, Beijing
(P.R.100068) [Http://www.bjchtc.com](http://www.bjchtc.com)